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Против тога смо да се кроз такозвану реконструкцију врши промена договора на основу
којег је формирана Влада. Том усиљеном медијском причом жели да се умањи учешће
СПС на политичкој сцени уочи избора - поручио је у среду, за ”Новости”, Ивица Дачић,
заменик премијера и лидер социјалиста.

  

Значи ли то да ће СПС дефинитивно блокирати реконструкцију?

  

- Нисмо против договора, али нисмо ни политички наивни. До сада није било ниједног
конкретног предлога за смањење Владе, тако да не знам о чему да причамо. Такође, сви
су били у владама са сличним или већим бројем чланова, па им то није сметало и нико
никада није покретао питање реконструкције - ни СНС, ни ДС ни Г 17 плус. Зашто се од
почетка није тако поставила ствар него сада пред изборе?

  

Шта вам конкретно смета?

  

- О саставу Владе прича се када се она формира, а не сада, јер су данас прилике
другачије. Данас, рецимо, коалиција СПС-ПУПС-ЈС, по свим истраживањима и
резултатима на локалним изборима, има много више гласова него 11. маја 2008, и зашто
би се задржао однос од пре две и по године?

  

Имате ли онда свој предлог закона о Влади, који ћете да понудите партнерима?

  

- Нисам говорио да имам неки готов папир, већ сам предложио да се то питање ситемски
реши. Ни наши партнери немају никакав предлог која министарства остају или која се
спајају. Зато и мислим да је реконструкција једнократан маркетиншки потез који ће да
важи до избора, а онда ће поново влада бити формирана у складу са политичким
потребама. Управо због тога је неопходно да се размотри каква влада је оптимална за
Србију. Овако се све претвара у сагу без конкретних предлога.
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(Вечерње новости)
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